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Tillgång till Wi-Fi en rättighet på LSS boenden 
 

Den 1 juni 2020 kunde radiokanalen P4 Uppland berätta att endast en tredjedel av 

Uppsalas kommunala LSS-boenden har tillgång till internet (Wi-Fi) i sina gemensamma 

utrymmen. Någonting som bidrar till digitalt utanförskap för de boende, inte minst nu i 

coronatider. 

 

I reportaget från P4 vittnar en boende om svårigheter med att delta i sina vanliga möten som 

nu ofta sker digitalt under coronapandemin. Han fruktar den isoleringen som kan komma 

som följd av att leva utan internet under vinterhalvåret om mötena fortsätter hållas digitalt. 

Som tur är löstes hans tillgång till internet genom en vänlig själ som ordnade det åt honom. 

Någonting som verkar vara mer regel än undantag på de två tredjedelar av LSS-boenden 

som saknar tillgång till internet. Många boende saknar medel att skaffa internet själva varför 

det är ett måste att tillgång ska finnas i gemensamma utrymmen.  

 

Digitalt utanförskap är ett allvarligt demokratiskt problem vars innebörd träder fram väldigt 

tydligt nu under pandemin. Isolering och missade tillfällen att delta i samhället. Detta är 

såklart oacceptabelt på våra LSS-boenden. De boende där ska ha samma rättigheter och 

möjligheter till delaktighet och inkludering som alla andra.  

 

Enligt en representant från omsorgsförvaltningen är arbetet med att bygga ut internettillgång 

på samtliga kommunala äldreboenden på gång. Det är mycket bra. Frågan är bara hur lång 

tid det får ta.  

 

 

Med bakgrund av ovanstående vill jag ställa följande fråga till omsorgsnämndens ordförande:  

 

- När kommer samtliga LSS boenden ha Wi-Fi för de boende?  
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